
REUNIÓ JUNTA GESTORA 
19 de Maig de 2022 
 
Assistència: Cristóbal, Bernat, Aida (AFA); Raúl Martínez, Esther Parull, Maria José Aparicio, Tania 
Espín (direcció); Comissions: Lorena (Festes), Joan (obres), Chantal (Migdia), Mireia (Natura), Lidia 
(Teatre), Antonia, Phillipe, Yolanda (representació sisè).  
 
Ordre del dia 

1. Locomotora 
2. Festa final de curs 
3. Proposta sisè 
4. Bases procés participatiu 
5. Extraescolars juliol 
6. Proposta grup de teatre 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 

1. Locomotora 
S’ha aconseguit moltíssima participació i molts materials. La intenció es presentar-la finalitzada a 
la festa de fi de curs. 
Es fa extensiu l’agraïment a tota la comunitat educativa. 
En funció de com estigui al final de la jornada de construcció prevista per demà 20 de Maig, es 
demana poder quedar-se totes les tardes de divendres per continuar la jornada col·laborativa. Es 
demana l’espai a l’escola i difusió per part de comunicació. Caldrà valorar si divendres es el millor 
dia, però en principi cap problema. 
 
Proposta de Natura de plantar plantes: cal que sigui sostenible per que no estigui tot mort la 
ultima setmana de juny. Es molt poc satisfactori per tots els participants. Mireia aclareix que es 
tracta de col·locar enfiladisses i fer elements per plantar plantes de cara al setembre. No es fa 
plantada general. Intenció de verdificar els interiors. Hi haurà torns de rec durant l’estiu. 
 
 

2. Festa final de curs 
El pressupost s’ha enviat a l’AFA. 
La botifarrada està ja contractada. Alergies: Panets per celíacs, botifarra o truita de patates per 
vegetarians 
 
No hi ha disponibilitat de neveres per part dels proveïdors de begudes. Cal llogar-les apart.  
Es proposa que s’utilitzi la nevera de l’escola per mantenir fresca la beguda – No es possible degut 
a les mesures de neteja i control que passen aquestes neveres. 
 
DJ: es recorda que cal demanar factura.  
Pintacares: en valoració 
Grup musical: també contractat.  
Diables de St Andreu (castell de focs) en valoració. Cal definit tipus de focs. Agradarà a tots els 
infants? Cal permís especial? 
 



 
Caldria demanar la targeta de la maquinista: s’enviava directament al director de la maquinista 
(300 – 600€) – S’utilitzava per detallats de mostra de talents + coca + pica-pica 
Comissió de festes disposa del telèfon del director actual. Se’n responsabilitzen del contacte. 
Si no aconseguim la targeta cal retallar d’una altra banda. 
Pressupost de AFA per festa: 1.500€ 
 
Mostra de talents: tarima + papereres ja demanada i tb permís de l’ajuntament. Es valora utilitzar 
la tarima pel comiat de sisè. Esther truca a “la llauna” per gestionar la disponibilitat. 
 
Espais: 
Neveres al gimnàs 
Mostra de talents a la pista 
Botifarrada al jardí 
Focs artificials: sostre de la pista – cal repensar aquesta ubicació. Hi ha plaques solars i no es viable 
pujar.  
 
Dubtes:  

- Cervesses: es legal? Sembla que la llei es refereix nomes a les festes en horari lectiu. Festes 
s’encarrega de fer la consulta legal. 
Tret d’algunes opinions contraries, en general s’entén com a un consum responsable i amb 
mesura. La votació general es mantenir el funcionament com altres anys 
 

 
3. Proposta sisè 

Les famílies de sisè han enviat un correu a la direcció com a resposta a la manca de col.laboració 
de algunes famílies. La participació ha estat de menys del 35% de famílies, menys d’un 20% de 
famílies actives.  
Es demana que hi hagi la opció que, de manera voluntària, les famílies que no vulguin col·laborar 
puguin renunciar la seva part del repartiment. 
L’equip directiu fa referencia a les bases que es van compartir a principi de curs i considera que la 
proposta esta fora de la línia de l’escola.  
Es proposa mes implicació dels infants relacionat amb el projecte d’escola al llarg del curs.  
 
 

4. Bases procés participatiu 
Tenim un esborrany i ens agradaria que quedes tancat abans de final de curs. D’aquesta manera 
arrencaríem al setembre amb la feina feta. 
 
4.- extraescolars juliol 
La extraescolar de pilates ens demana continuar al Juliol. 
Hi ha complicació de neteja i logística, a mes de les complicacions de facturació en període de 
juliol.  
Queda descartat. 
 
5.- proposta grup de teatre  
La companyia de teatre El botó màgic demana esmorzar + donatiu per les seves representacions. 
Han fet 3 representacions. Es pacta 150€ de donatiu que farà l’AFA. 



La representació que fa el grup de teatre a Baró de Viver necessita un tècnic de so (aprox 150€) 
per les 2 representacions. Queda aprovat en junta.  


